

供應鍊管理政策

遠傳電信為行動通訊領導品牌，秉持追求卓越信念及創新思維，在公司治理、環境永續、社會公益等面向不遺餘力。

遠傳電信採購處為支持公司永續成長，承諾除符合相關法規外，更積極主動善盡企業社會責任及維護利害關係人權益，特訂立「遠傳電信供應鍊管理政策」以作為供應商管理之依據。遠傳電信將與供應商共同攜手建立永續供應鍊，持續提供對環境、社會及客戶負責任且優質之電信服務。

遠傳電信承諾：

1. 致力連結供應鍊管理與公司發展策略，積極提昇供應商夥伴策略地位，共同強化永續經營，創造雙贏。
2. 與供應商合作推動企業社會責任，以經濟、環境、社會三大面向，作為共同發展的核心價值。
3. 保障利害關係人權益，以兼顧品質、成本、交期與服務 (QCDS) 及合理利潤、勞工安全、人權及環境保護議題，做為管理決策與執行依據。
4. 視商業道德、機會平等與公平交易為供應鍊互動之最高原則，嚴懲違法行為，透過風險鑑別方式主動稽查，並輔導供應鍊一同提升商業信譽與永續競爭力。

李彬
遠傳電信 總經理

As a leading brand in the telecommunications industry, Far Eastone is committed to the pursuit of excellence and innovation while promoting corporate responsibility, environmental sustainability and social welfare.

Our principles of corporate integrity ensures that FET's Procurement Department abides by regulations and proactively protects stakeholders' interests by supporting corporate social responsibility. FET hereby lays down the "Far Eastone Telecommunication Supply Chain Management Policy" as the foundation for supply chain management. FET is enacting a sustainable supply chain that effectively provides quality telecommunication service while protecting the environment, promoting society wellbeing, and serving our clients.

Far Eastone Telecommunication's Commitment:

1. Connecting supply chain management with our business strategy to jointly promote sustainable management by creating mutual benefits.
2. Collaborating with suppliers to uphold our value, protecting the environment, helping the society, and pursuing financial growth.
3. While protecting stakeholders' interests by ensuring high quality, competitive costs, efficient delivery and service; we will give equal weights to reasonable profit, occupational safety, human rights, and environment protections, as they serve the basis of our strategic management decisions.
4. Considering business ethics, equal opportunity and fair trade as the primary guiding principle of supply chain management. Any violations will not be tolerated. We will proactively reproach inappropriate behavior through risks identifications, assisting suppliers to advance company reputations of honesty, integrity, and sustainability.

Yvonne Li
FET President